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INTERPELACJA 

Na prośbę mieszkańców Kluczborka zgłaszam interpelację dotyczącą zamknięcia Gminnego 

,,Orlika" na terenie PSP nr 2 w Kluczborku. 

Po kilku latach praktycznie codziennie otwartych boisk do piłki nożnej ze sztuczną 

nawierzchnią, a także boiska wielofunkcyjnego do piłki koszykowej i siatkowej z pełnym oświetleniem i 

profesjonalnym nadzorem, które były bardzo często wykorzystywane przez wiele stowarzyszeń, organizacji, 

zakładów pracy, a przede wszystkim przez dzieci i młodzież oraz rodziców z dziećmi, boiska te zostały 

zamknięte i są użytkowane tylko podczas zajęć lekcyjnych oraz przez wybrane grupy na nieznanych zasadach. 

W związku z powyższym wnoszę o udzielenie informacji: 

1. Jaki był powód zamknięcia Orlika w dniach i godzinach pozalekcyjnych ? 

2. Jaki był koszt miesięczny utrzymywania otwartych boisk i co składało się na koszty po stronie OSiR? 

3. Czy Gminy nie stać na utrzymywanie otwartego „Orlika" 

4. Czy OSiR, lub gmina wystąpiła, jeżeli tak to do jakich instytucji o dotacje na funkcjonowanie „Orlika" 

5. Jakie są plany dotycząciponownego udostępnienia „Orlika" mieszkańcom? 

6. Czy dzieląc wolne środki z 2019 r. w kwocie 3 167 500 zł nie można było pomyśleć i uruchomić 

funkcjonowania „Orlika" w dotychczasowej formie. 

Wnoszę także o podjęcie stosownych działań i doprowadzenie do ponownego funkcjonowania 

,,Orlika" w dotychczasowej formie, ogólnodostępnego dla mieszkańców naszego miasta. 

(-) Piotr Rewienko 


